
Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kløverbladet 12/6 2022 

1) Konstituering; bestyrelsen konstituerede sig på følgende måde 

 Kasserer: Klaus Popp 

 Referent: Tina Jagolski 

 Formand: Bo Heinemann 

2) Parkering-Delebil: Bestyrelsen blev ved Generalforsamlingen pålagt at følge op på 

delebilskonceptet, foreslået af Christian Pinkowski. LetsGo vil gerne oprette og drive en delebil-

parkeringsplads i gaden. Bestyrelsen foreslår at en skråparkeringsplads ud for BIG (Kløverbladsgade 

52) inddrages som delebil-parkeringsplads. Bestyrelsen skriver en informationsmail til DADES 

(forvalter af ejendommen), om ændringen og beder derefter LetsGo om at oprette P-pladsen. 

 

3) Fliseopretning efter Kabel nedgravning: Efter at TDC som entreprenør har gennemført 

gravearbejder i foreningens område, er der en masse mangler som skal udbedres. Vi beder TDC om 

at afholde den endelige overdragelsesforretning 

 

4) Beplantningsarbejde i gaderne: Til efteråret bliver der plantet tre nye Rønnebærtræer i hellerne i 

vejen. De skal erstatte de nuværende døde træer. Samtidigt skal der opsættes pullerter, der hvor 

de nuværende er gået i stykker. Endeligt skal der opsættes et nyt betonrør med beplantning, til at 

erstatte det ødelagte/sprængte i Karensgade. Renee kontakter en egnet entreprenør til at få udført 

arbejdet. 

 

5) Kantsten og vejbrønde: Bestyrelsen kontakter projekt-medarbejderen fra By og Vand for at få en 

update. 

 

6) Økonomi: Indbetalingskort til vejbidrag og medlemskab kommer ud i juni. Sportsforeningen vil 

ansøge Valby Lokaludvalg om midler til at renovere og forbedre sportsfaciliteterne i parken. 

 

7) Arbejdsdag: Der blev afholdt en fin arbejdsdag med mange fremmødte i foråret. Efterårets 

arbejdsdag i parken er fastsat, til sidste søndag i september, og vil blive udsendt som event på 

gadens Facebook side 


